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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Felvetések a szőlő-, és borreform
magyarországi vonatkozásával kapcsolatban .” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni
Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2007. decemberében elfogadott szőlő- és borreform magyarországi vonatkozásával
kapcsolatban az alábbi kérdésekre várom Miniszter Úr válaszát .

n A sző lő telepítési, rekonstrukciós támogatások hasonló formában és támogatás i
mértékben folytatódnak, mint eddig, vagy lesz lényegi eltérés ?

n Mennyi idő alatt, hány hektár szőlő kivágását engedélyezik és hektáronként mekkor a
támogatással ?

n A kötelező melléktermék lepárlását az EU nem tartja fent . Magyarország milyen
álláspontot képvisel, megszünteti-e a kötelező lepárlást, vagy fenn akarja tartani?

n A must cukrozásával kapcsolatosan (1,5 %, kedvez őtlen időjárás esetében + 0,5 %)
milyen jogszabály módosítás várható ?

n A reformhoz kapcsolódó jogszabályi változásokat milyen szakmai fórumon, mel y
érdekképviseleti szervek bevonásával szeretnék megtárgyalni?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . január 21 .

Tisztelettel :

ónt Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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